

Primo Montessori School Of Shanghai

普瑞姆蒙特梭利学校



Plant A Tree Together 三月植树季, 劳动最光荣

"A year's plan starts with Spring"! 12th March is the Arbor Day in China, it's the planting day at Primo as well. On this day, our students were seeding in the gardens, each class also selected a tree for caring in celebration of the day. Well done !

"一年之计在于春" ! 3月12日是中国的植树节也是普瑞姆的 "种植日" 这一天, 孩子们不仅亲手种下植物, 还在校园内以班级为单位 "认领" 了一棵大树。

In commitment of taking care of a tree is an act of direct benefit to our students. Though as simple as watering and weeding, but, it can inspire devotion to caring for animals, plants, and observation of lives, which is an important part of cultural study in Montessori education. Through close contact with nature and plants in classrooms, they gain confidence and develop sense of responsibility, and will witness the miracles of lives during the observation of plants.

"认领" 大树的活动则充满了仪式感。孩子们为大树做上标签, 从这一刻起, 每个班级的孩子都将负责对自己的大树进行浇水、除草这样的日常照顾。

在蒙特梭利课程里, 学习照顾动物、植物, 观察生命, 是文化课程中非常重要的部分。除了在教室里照顾盆栽, 孩子们也会经常走进大自然进行体验。通过照顾植物, 孩子们将获得自信和责任感, 并将在观察的过程中感受生命的神奇。

The Bulletin Board 活动公告

Car Safety Lecture
Uniforms: Navy Blue
Sports Suit

安全童乘活动
着装: 藏青色运动套装

12 April 2019

Easter Field Trip
Uniforms: Navy Blue
Sports Suit

复活节春游
着装: 藏青色运动套装

18 April 2019

Parents' Workshop
Uniforms: Casual

感官教育家长工作坊
着装: 便装

19 April 2019



Starting From The Montessori Practical Life 千里之行，始于足下 -- 就从蒙特梭利日常开始

Practical Life curriculum is the most fundamental and the essential of Montessori education. Starting from an orderly system, children's behavior will become more and more focused and coordinative as time pass by. As similar work can be found everywhere at home, they will be drawn to it naturally. And their confidence increase when a work is completed.

日常生活区是蒙特梭利教育体系中最为基础也是最具精华的组成部分, 从有序状态出发, 孩子们的行为会随着时间的流逝, 而变得越来越专注、协调; 因为日常生活区域的教具来自于生活, 都是真实存在的, 所以当孩子接触到这一区域工作时, 他们会有熟悉感, 当他们完成这个工作后, 他们会有成就感, 相对的信心也会逐渐提升。



This area is classified into three categories: Care of self, care of environment, Care of others (peers, animals). And these exercises aim to enhance sense of order, concentration and coordination through observation and cooperation, that's the reason why students of different ages can work as a team.

这一区域主要包括三大类：照顾自己、照顾环境、照顾他人（同伴、动物）；通过孩子们之间的交流和观察以及合作等，使得他们对教室环境的秩序感、专注度、自信心、协助能力都会逐渐提升，这是为什么我们经常会在教室里看到不同年龄孩子之间的和谐相处。

Starting from an orderly system, children's behavior will become more and more coordinative and refined as time pass by. -- Maria Montessori

从有序状态出发的孩子们的行为，随着时间的流逝，变得越来越协调和美好 -- 玛丽亚·蒙特梭利

The Birthday Stars 三月生日之星



吴宇恒



姚亦茹



尹穆清



乔善



郭融达



王乃城



陈济楚



倪嘉呈